



Vote for Francine Frede for the WT100 Board

просьба голосовать за Франсин Фредедля Совета директоров

My name is **Francine Frede** and I have a long history with Winston Towers 100, from the very beginning. My grandparents bought their unit in 1970 and moved here from Brooklyn. My sisters and I spent all our vacations here.

As time went on, my mother bought an apartment, which is mine now. My older sister bought an apartment and, later, another for her kids and their kids. Now my younger sister lives in our grandparents' place and **our family owns and enjoys 4 units** in the building. We've had five generations swimming in the WT100 pool!

Regarding my background and qualifications, I'm retired now, after a long and successful career at the *New York Daily News*, where I worked my way up through the ranks to become the first female Senior Vice President, Advertising Director. I was responsible for a budget of over \$200 million and a staff of 70 sales and support people.

I have experience in all aspects of contract negotiations, budgeting and personnel management. I'm good with numbers and with people, and I think my experience would help us get to where we want to be. I share your concerns about how our money is being spent now and will be in the future, and how we can stay as affordable as possible.

My goals would be to make WT100 the best it can be, to spend our money wisely and keep our costs as affordable as possible, and to keep you informed of our progress. Transparency and communication are key!

I know I can do a good job for you, and I hope you'll vote for me and give me that opportunity. Thank you for your consideration.

* * * * *

Меня зовут **Франсин Фреде**, и у меня долгая история сотрудничества с Winston Towers 100, с самого начала. Мои бабушка и дедушка купили свою квартиру в 1970 году и переехали сюда из Бруклина. Мы с сестрами проводили здесь все каникулы.

Со временем мама купила квартиру, которая теперь моя. Моя старшая сестра купила квартиру, а потом еще одну для ее детей и внуков. Сейчас моя младшая сестра живет у наших бабушки и дедушки, и **наша семья владеет и пользуется 4 квартирами** в здании. Пять поколений плавали в WT100 бассейне!

Что касается моего происхождения и квалификации, то сейчас я на пенсии, после долгой и успешной карьеры в *New York Daily News*, где я прошла путь вверх по служебной лестнице, став первой женщиной-старшим вице-президентом, директором по рекламе. Я отвечал за бюджет в размере более 200 миллионов долларов и штат из 70 специалистов по продажам и поддержке.

У меня есть опыт во всех аспектах переговоров по контрактам, бюджетирования и управления персоналом. Я хорошо разбираюсь в цифрах и людях, и я думаю, что мой опыт поможет нам достичь того, чего мы хотим. Я разделяю ваши опасения по поводу того, как тратятся наши деньги сейчас и будут расходоваться в будущем, и как мы можем оставаться максимально доступными.

Моя цель состоит в том, чтобы сделать WT100 как можно лучше, разумно расходовать наши деньги и держать наши расходы как можно более доступными, а также держать вас в курсе нашего прогресса. Прозрачность и коммуникация являются ключом к успеху!

Я знаю, что могу сделать для Вас хорошую работу и я надеюсь, что вы проголосуете за меня и дадите мне такую возможность. Благодарим Вас за внимание.